
GENERAL INFORMATION 

Howdy friends, 

It is our pleasure and honour to welcome you to the Open German Championships of 
Cowboy Action Shooting and Wild West Jubilee in 2024. 
We are very happy to announce that we can host 300 shooters for the Main Match. We will 
reserve a contingent of 60 places for our international competitors until March 31th 2024; after 
which these will go into general sale. So, do not hesitate and get your registration in today. 
Please note that your registration will be confirmed only after payment is received. So spread 
the word and come shoot with us! 

Entry fee: IBAN DE77 1203 0000 0018 0031 11, BIC: BYLADEM1001, Deutsche Kredit Bank 
Berlin 
purpose of use: real name und „Star2024“
If there’s no discount for juniors: it will be corrected manually, please send a short email.

Please note: 
In your main match fee is included: Main Match, Warm Up Bay, Speed Events, Team 
Match, Top Gun, 200m Long Range and Camping! 
Camping Rules: until Sunday 4th Aug.: an IPSC-Match will take place until Sunday, Aug. 4th, 
perhaps there are many cars parking everywhere. Showers and Toilettes are there, but not 
many. 
Please: no large barriers/courtyards for few people! You may have to move according to the 
organizer's and “A-Team” instructions.

In your main match fee not included: 
Wild Bunch (€ 60.-), 100m Traditional Rifle (see individual invitation/announcement) 
ordered T-shirts (€ 20, to be paid at registration)
Food and beverages 

When registering please note the following: 
BDS Rules apply.
Minor than 3 starters in a category will be switched in younger or other categories. 
Minors from their 16th birthday until their 18th birthday must shoot .22 cal with Rifle/Revolver. 
Only comment 2 Alias as posse requests. We’ll try to do our best.

Changing to a class other than the one registered is generally no longer possible after the 
registration deadline (ordering trophies). 

Like last year: All RO’s & Deputies will receive BDS Coins, but this time worth € 20 per day.



Howdy Freunde, 

es ist uns Freude und Ehre, Euch zur Open German Championship „Philippsburg Star 2024“ 
begrüßen zu dürfen. Wir freuen uns auf bis zu 300 Starter für das Main Match und reservie-
ren ein Kontingent von 60 Plätzen für internationale Teilnehmer bis zum 31.3.2024; danach 
gehen diese in das Hauptkontingent. Verschiebt es nicht und meldet Euch heute noch an 
und beachtet, dass die Registration erst nach Eingang des Startgeldes bestätigt werden 
kann.  

Startgeldüberweisung auf Konto IBAN DE77 1203 0000 0018 0031 11, BIC: BYLADEM1001 
Deutsche Kredit Bank Berlin 
Angabe Verwendungszweck: Realname und „Star2024“
Falls für Juniors kein Rabatt erfolgt: wird manuell berichtigt, bitte kurze mail. 

Bitte beachten: 
Im Startgeld ist enthalten: Main Match, Warm Up Bay, Speed Events, Team Match, Top 
Gun und 200m Long Range und Campinggebühr. 
Campingvorgaben: bis zum Sonntag, den 4. August findet auf der SAPB ein IPSC-Match 
statt, es parken möglicherweise viele Autos überall. Dusche/WC vorhanden, aber nur einge-
schränkt. 
Und bitte: keine großen Claims für wenige Leute abstecken. Umzugs-Anweisungen der Or-
ganisation bzw. des „A-Teams“ ist im gegebenen Fall Folge zu leisten.

Im Startgeld ist nicht enthalten: 
Wild Bunch (60 €, 100m Traditional Rifle (siehe extra Ausschreibung
Bestellte T-Shirts (20 € bei Anmeldung zu zahlen
Essen und Getränke 

Für die Anmeldung bitte beachten: 
BDS Sportordnung beachten!

Possewünsche: bitte nur bis 2 Alias als Possewunsch angeben. Wir versuchen unser Bes-
tes. 
Wechsel in andere als angemeldete Klasse ist ab Anmeldeschluss grundsätzlich nicht mehr 
möglich (Pokalbestellung). 
Wie letztes Jahr: RO’s und Co-RO’s erhalten BDS Münzen, diesmal jedoch im Wert von 20 
€ 
pro Tag 


